

(c) Each representative may have a substitute who may, in the absence of the representative, sit, speak and vote in his place. The provisions of paragraph (a) above apply to the appointment of substitutes.

Article 26.

The following States, on becoming Members, shall be entitled to the number of representatives given below:—

Belgium.....	6
Denmark.....	4
France.....	18
Irish Republic.....	4
Italy.....	18
Luxembourg.....	3
Netherlands.....	6
Norway.....	4
Sweden.....	6
United Kingdom.....	18

Article 27.

The conditions under which the Committee of Ministers collectively may be represented in the debates of the Consultative Assembly, or individual representatives on the Committee may address the Assembly, shall be determined by such rules of procedure on this subject as may be drawn up by the Committee after consultation with the Assembly.

Article 28.

(a) The Consultative Assembly shall adopt its rules of procedure and shall elect from its members its President, who shall remain in office until the next ordinary session.

(b) The President shall control the proceedings but shall not take part in the debate or vote. The substitute of the representative who is President may sit, speak and vote in his place.

(c) The rules of procedure shall determine *inter alia*:

(c) Chaque représentant peut avoir un suppléant qui, en son absence, aura qualité pour siéger, prendre la parole et voter à sa place. Les dispositions du paragraphe (a) ci-dessus s'appliquent également à la désignation des suppléants.

Article 26.

Les États énumérés ci-dessous auront droit, en devenant Membres, au nombre de sièges suivant:

Belgique.....	6
Danemark.....	4
France.....	18
République irlandaise.....	4
Italie.....	18
Luxembourg.....	3
Pays-Bas.....	6
Norvège.....	4
Suède.....	6
Royaume-Uni.....	18

Article 27.

Les conditions dans lesquelles le Comité des Ministres peut être représenté collectivement aux débats de l'Assemblée Consultative, ou celles dans lesquelles les représentants au Comité peuvent à titre individuel, prendre la parole devant elle, seront soumises aux dispositions appropriées du règlement intérieur, arrêtées par le Comité après consultation de l'Assemblée.

Article 28.

(a) L'Assemblée Consultative adopte son règlement intérieur. Elle choisit parmi ses membres son Président, qui demeure en fonctions jusqu'à la session ordinaire suivante.

(b) Le Président dirige les travaux, mais ne prend part ni aux débats, ni au vote. Le suppléant du Président a qualité pour siéger, prendre la parole et voter à sa place.

(c) Le règlement intérieur fixe notamment: